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Børne- og Uddannelsesforvaltningen 

Kongsbjergskolen  

Reinholdts Bakke 29 

6640 Lunderskov 

 

 
Trine Alting Højfeldt 

79 79 77 68 
21 60 52 84 

trihj@kolding.dk 

Skolebestyrelsesmøde  
5. maj 2025 

— 

Møde dato 

5. maj 2025 

Mødested 

Personalerummet  

Mødetidspunkt 

Kl. 17:00 - 19:30  

Møde nr. 

 

Mødeleder  

Trine Højfeldt 

Afbud til 

Trine Højfeldt 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter:  

Marie Bjergager, Julie Vad Scheuer-Straarup, Sofie Gosmand Kudsk, Kristina Brødsgaard Jørgensen, 

Betina Kofoed 

 

Elevrepræsentanter: Matthias Brügger  

 

Personalerepræsentanter: Vivi Mærsk og Finn Kirkegaard 

 

Ledelse:  Irene Hastrup og Trine Højfeldt  

 

Afbud: Mette Dinesen Schack og Elinga Stanuleviciute  

 

 
01.01 Velkomst og godkendelse af dagsorden   17:00-17:05 

Godkendt 
 

01.02 Elevrådets punkt, opfølgning på aftaler fra sidst  17:05-17:10  
 
Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidste SB-møde. Elevrådet vender tilbage i forhold 
til aftalerne vedr. brug af koldtvandshanen på Skoletorvet. Det er blevet afklaret, at temperaturen 
på vandet i alle klasselokaler kan justeres.  
  

01.03 Anden behandling af principper    17:10-17:40 
       
”Vikardækning” 
Der blev drøftet, om det skulle skrives ind i princippet, at nabotilsyn i udskolingen (en lærer har 
tilsyn med to klasser) kunne være en mulighed i nødstilfælde ligesom man evt. også kunne lade 
udskolingsklasser få tidligere fri (afhængig af bustider). 
Afsnittet vedr. oplæring af vikarer blev drøftet – herunder de forskellige tiltag: Føl-ordning, 
vikarfolder mm. 
Der er nogle tilføjelser inden endelig godkendelse. De nødvendige tilføjelser indskrives, sendes 
ud og godkendes via mail. 
 
”Mad, drikke og bevægelse” -> ændres til ”Kost og bevægelse” 



 

 

 

— 

Side 2 

Det tilrettede udkast er blevet fremlagt for personalet. Særligt ”bad efter idræt” er blevet drøftet 
meget. I medarbejdergruppen er der forskellige opfattelser i forhold til om, bad efter idræt er og 
skal være obligatorisk eller om deltagelse i idræt og opfordring til bad efter idræt er mere 
passende. Finn har været i kontakt med ministeriets læringskonsulent og svaret fra ham blev 
forelagt for bestyrelsen. Konsulenten fortæller, at der ikke er krav om bad efter idræt, men han 
opfordrer til skolebestyrelsen evt. laver et princip om dette område. 
 
Der tilføjes: ”Hvis det findes nødvendigt, kontaktes hjemmet mht. badning. Hjemmet opfordres til 
at kontakte skolen hvis der er udfordringer/særlige forhold mht. badning. Børnehaveklassen bader 
ikke” 
 
Herefter blev princippet vedtaget.  
 

01.04 Spisning      17:40-18:10 
    

01.05 Beslutning vedr. timefordelingsplan + klassens tid  18:10-18:40 
 
Beslutningen om at tillægge klasselærere lektioner i trivsel i på 1. samt på 4. årgang. Desuden 
fastholdes n/t på 2. klassetrin og 5. klassetrin bevarer 1 ugentlig lektion i tysk. 
Det lokale valgsfagstilbud for 8.-9. årgang blev også fremlagt og godkendt. 
 

01.06 Suppleringsvalg, status og de næste skridt   18:40-19:10  
 
Der skal orienteres om valgresultatet d. 8. maj.  
Der er afgivet 57 stemmer ud af 674 mulige. Dette giver en stemmeprocent på 8,5%. 
Valgresultatet kommunikeres ud af ledelsen via Aula til forældre på skolen. Det nyvalgte medlem 
inviteres til skolebestyrelsens møde i juni. I informationen meldes ud hvem der er valgt ind og 
hvem der er blevet suppleanter. Trine laver et udkast der fremsendes til godkendelse inden d. 8. 
maj. 
 

01.07 Indkomne henvendelser fra forælder   19:10-19:25 
 
1) Der er kommet en forældrehenvendelse som opfølgning på en tidligere henvendelse vedr. 

informationsniveauet fra skolen/lærerne til forældre.  
Det generelle kommunikationsniveau drøftes igen, og en samlet skolebestyrelse er enige om 
at fastholde nugældende princip. SB vurderer, at det generelle informationsniveauet er 
passende. Der er en opmærksomhed på medarbejdernes forberedelsestid.  

2) Der er kommet en henvendelse fra en forælder i forhold til et evt. manglende svar på en 
henvendelse til ledelsen. Henvendelsen til skolebestyrelsesrepræsentanten kom samme dag, 
som mailen blev sendt til ledelsen.  
Ledelsen har svaret på henvendelsen indenfor ”rettidig” svartid. 

3) En henvendelse vedr. en evt. klassesammenlægning på nuværende 3. klassetrin. 
Beslutningen offentliggøres tirsdag d. 6. maj og arbejdsgangen er tilrettelagt efter princippet 
for klassesammenlægning. 

 
 
 
 

01.08 Evt.      19:25-19:30  
      


